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Αγαπητοί συνάδελφοι 

Στη συνεδρίασή του στις 27/10, το Δ.Σ. του συλλόγου μελών ΔΕΠ του Παντείου 
έκανε μια πρώτη συζήτηση για το κείμενο που δημοσιοποίησε πρόσφατα το 
Υπουργείο Παιδείας με τις θέσεις του για τη μεταρρύθμιση της τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης, ενόψει της διαβούλευσης που πρόκειται να ξεκινήσει. 

Ασκήθηκε έντονη κριτική σε διάφορα σημεία των θέσεων του Υπουργείου και 
αποφασίστηκε ομόφωνα ότι το συγκεκριμένο κείμενο δεν μπορεί να αποτελέσει τη 
μοναδική βάση του διαλόγου. Το Δ.Σ. εξέφρασε την ελπίδα ότι θα κατατεθούν και 
άλλα κείμενα στο τραπέζι (όπως έχει δηλώσει ότι θα κάνει η Σύνοδος των 
Πρυτάνεων), έτσι ώστε η συζήτηση να είναι όσο το δυνατό ουσιαστικότερη και 
μάλιστα να καλύψει και ζητήματα που το κείμενο του Υπουργείου δεν θέτει καν. 

Το Δ.Σ. καλεί την Πρυτανεία του Παντείου να ανοίξει τον σχετικό διάλογο στα 
όργανα του ιδρύματος. Το θέμα της μεταρρύθμισης μας αφορά όλους ως 
ακαδημαϊκούς δασκάλους, αλλά αφορά συνολικά και τον θεσμό που υπηρετούμε. 
Πρέπει λοιπόν το συντομότερο, με ευθύνη της Πρυτανείας, να ξεκινήσει ο διάλογος 
για τη μεταρρύθμιση, τόσο στη Σύγκλητο, όσο και στις βασικές ακαδημαϊκές μονάδες 
του Πανεπιστημίου, δηλαδή στα τμήματα. 
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